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با رأی نمایندگان صورت گرفت؛

اختصاص اعتبار 1500 میلیارد تومانی برای ترمیم حقوق کارکنان وزارت کشور
نمایندگان مجلس با اضافه شدن مبلغ یک هزار و 500 میلیارد تومان به جدول شماره 7 برای ترمیم حقوق کارکنان وزارت کشور موافقت کردند.

به گزارش سایت خبری پرسون، نمایندگان در نشست علنی امروز (دوشنبه، 10 اردیبهشت ماه) مجلس شورای اسلامی با الحاق یک ردیف به جدول شماره
7 با 106 رأی موافق، 37 رأی مخالف و 5 رأی ممتنع از مجموع 197 نماینده حاضر در جلسه موافقت کردند.

ردیف الحاق شده به جدول شماره 7 به شرح ذیل است:

مبلغ 1500 میلیارد تومان به جدول 7 با دسته هزینه- عمومی با عنوان ردیف ترمیم حقوق کارکنان وزارت کشور براساس نامه 134468 مورخ 30 مهرماه
1402 معاون اول رئیس جمهور اضافه می گردد و از جدول 9 از دسته هزینه متفرقه ردیف 550000050 با عنوان وزارت کشور جبران تلاش کارکنان دارای

عملکرد برجسته وزارت کشور و سازمان ها و نهادهای تابعه و وابسته از طریق پرداخت های غیرمستمر کسر می گردد.

همچنین بر اساس این گزارش در ادامه مالک شریعتی نماینده مردم تهران در تشریح پیشنهاد خود مبنی بر الحاق یک ردیف به جدول شماره 7، گفت:
موضوع بهینه سازی انرژی و حل ناترازی انرژی ضرورتی است که مورد تائید رهبر معظم انقلاب و رئیس جمهور بوده است اما متاسفانه سازمان برنامه
اتفاق دیگری را رقم زده است، ما در بودجه 1402 و در برنامه هفتم حساب بهینه سازی ایجاد کردیم و مقرر شد یک درصد از فروش منابع نفت کشور به

این حساب واریز شود.

نماینده مردم تهران در مجلس تصریح کرد: سازمان برنامه و بودجه با وجود تصویب نمایندگان این موضوع را حذف کرده است و برخلاف آئین نامه
ردیف مربوطه در بخش اول هم در منابع و هم در مصارف حذف شد و به عبارتی 5 هزار و 800 از حساب بهینه سازی کسر شده است. این موضوع باید

در جدول 5 در منابع و هم در جدول 9 در مصارف می آمد اما آقای منظور آن را حذف کرد.

وی اضافه کرد: آقای منظور من برای شما احترام قائل هستم اما در مقابل قانون همه ما هیچ نیستیم شما چکاره بودید که این یک درصد را حذف
کردید؟ با چه جراتی در مصوبات مجلس و احکام دست بردید؟ این موضوع باید برگردد.

حاجی بابایی گفت: بر اساس تفسیری که ما کردیم این اعتبار 5800 بود که برای تحقق این موضوع ردیف درآمد هزینه پیش بینی کردیم و دولت را
مکلف کردیم به این ردیف یک درصد را واریز کند. آقای رئیس نیز به این موضوع به شدت تاکید داشته بنابراین ما این موضوع را در حد قانون انجام

دادیم.


